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SilentAlu Sandwichplatten

Berechnungsbeispiel:

L x B x H = 1,2 m x 0,8 m x 0,9 m
Kosten für die Box: 1.440,– € + MwSt.

Zusätzliche Löcher und
Durchbrüche auf Anfrage.

Bitte beachten Sie auch unser schallgedämmtes
Rohr RECYduct, für eine effektive und leise
Belüftung.

SilentPowerbox® InnenansichtSilentWood Sandwichplatten
(ohne RECYtherm)

SilentPowerbox®

Absolute Ruhe im Boot.

Kennen Sie das auch? Sie liegen in Ihrer Koje und das kontinuierliche Brummen des Generators
bringt Sie um Ihren Schlaf. Mit unserer neuentwickelten SilentPowerbox® wird jetzt jeglicher
Motorenlärm effektiv gedämmt.

Kein hochfrequentes Summen und keine tieffrequenten Vibrationen können Sie mehr stören!

Wir erreichen das durch den effektiven Aufbau der SilentAlu/SilentWood Sandwichplatten und unser vielfach bewährtes
Isolationsprodukt RECYtherm®. Durch die Verwendung von Standardbauelementen können wir für Sie sehr flexibel
jede Boxenform realisieren.

Geben Sie uns die Maße und wir liefern schnell und unkompliziert entweder die fertige Box oder die Einzelteile mit einer
leicht verständlichen Aufbauanleitung. Gerne beraten wir Sie auch telefonisch: +49 (0) 700 - 745 368 486 (Herr Mähler)
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SilentAlu sandwichplate

Example of Calculation:

L x W x H = 1,2 m x 0,8 m x 0,9 m

Total cost for the complete box:
1.440,– € + VAT

Additional holes and breakouts
are calculated individually.

Please also consider our sound-insulating tube
RECYduct for an effective and quiet ventilation.

Interior view of the SilentPowerbox®SilentWood sandwichplate

SilentPowerbox®

Absolute silence on board.

Do know this feeling? You are lying in your berth and the continuous grumble of the generator
robs you of your sleep. Our newly developed SilentPowerbox® now dampens any engine-
noise very effectively.

Neither high frequent buzzing nor low-frequent vibrations will disturb your sleep any longer.

We achieve this with the highly effective construction of our SilentAlu/SilentWood sandwich-
plate in combination with the proven and tested insulation material RECYtherm®.

By using standard-components we can provide any required shape for your box. Please tell us the dimensions that you
require and we will deliver fast and without any further hassle either the complete box or all parts with a comprehensive
instruction for an easy setup by yourself.

We would like to answer any further questions by telephone. Please call Mr. Christian Achter +49 (0) 700 - 745 368 486

Please listen!

(without RECYtherm)


